
oBEc DoBŘEJoVlcE, Na Návsi 26,25L 01 Dobřejovice, lČ'z oo24oL4L

Zápis č. 3

z řádného zasedání Zastupitelstva obce Dobřejovice
konaného dne 13. L2.2oL8 od 18:00 na obecním úřadě v Dobřejovicích.

Přítomni: Ladislav Bezouška, lng. Pavel Brotánek, lng. Jan Chvátaĺ, Martin Joza, Jan Krejčí,
Bc. Zbyněk Kudláček, Pavla Mikušková, Martin Sklenář, lng. Libor Stárek
občané obce Dobřejovĺce v počtu cca 9 |idí.

l. ZAHÁJENí zAsEDÁN í zAsTU PlTEtsTVA
Zasedání Zastupitelstva obce Dobřejovice (dále ,,zastupitelstvo") bylo zahájeno v ].8:O2 starostou obce
Martinem Sklenářem (dále ,,předsedající"). Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno
v souladu 593 odst. 1 zákona o obcích, informace o konání zastupitelstva byla zveřejněna na úřední desce
obecního úřadu Dobřejovice od 5.I2.2o18. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.
Předsedající dále konstatoval, že přítomno je všech 9 členů a proto je zastupitelstvo usnášeníschopné.
Předsedající dále účastníky informoval, že je z veřejného zasedání pořĺzován audiozáznam, kteni bude
následně zveřejněn.

ll. URčENí zAPlsoVATEtE A oVĚŘoVATELŮ
Předsedající navrhl určĺt zapĺsovatelem zápisu lng. Jana Chvátala. K návrhu nebyly Vzneseny protinávrhy.

Návrh usnesení č,. 2ot8ĺ 03ĺ ot:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice určuje zapisovatelem jednónĺ zastupitelstva obce Dobřejovice lng. Jana
Chvútala.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu zjednání zastupitelstva obce Dobřejovice zastupitele Jana
Krejčího a Pavlu Mikuškovou. K návrhu nebyly Vzneseny protinávrhy.

Návrh usnesení ć,. 2oĹ8 l 03 l o2z
Zastupitelstvo obce Dobřejovice určuje ověřovateli zópisu z jednóní zostupitelstva obce Dobřejovice Jana
Krejčího a Pavlu Mikuškovou.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdrŽel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

lll. PRoGRAM zAsEDÁNí
Předsedajícíseznámil zastupitele s návrhem programu. Navrhl na rozdíl od ĺnformace zveřejněné na úřední
desce tyto úpravy programu:

- sloučit body 13 a 14 do jednoho bodu s názvem ,,Rozpočtový výhled obce na rok 2019 a 2O2o a
Rozpočet obce na rok 2019

- do bodu různé na začátek vložit bod ,,lnformace o kolaudaci stavby soKP 512'
- do bodu různé jako předposledníVložit bod,,lnformace o nutnostiobsadĺt poziciúřednice obecního

úřadu"
Pavel Brotánek navrhl upřesnění názvu bodu v různém na přesnější,,lnformace o výpadku služby Senĺor
Taxi". Další návrhy na doplnění nebyly Vzneseny. Předsedající poté přečetl upravený navržený program a dal
hlasovat o návrhu usnesení:
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Návrh usnesení č,. 2oL8 | 03 | 03:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice schvoluje nósledující program j. řódného zosedóní:

L. Kontrolo usnesení zópisu č.2
2. Jednacĺ řód zastupitelstva
3. Volba redakční rady a stanovenĺ pravidel vydóvđnĺ Dobřejovického zpravodaje
4. Plón inventur za rok 20L8
5. Volba spróvce rozpočtu
6. Rozpočtovó opatření č.8 o č.9
7. Pověření pro provódění rozpočtových opatření
8' Zojištění svozu odpadů v roce 2019
9. Změna č. 2 Územního plónu Dobřejovic
70. Projekt zklidnění dopravy
7L' Smlouva o dodóvkóch elektřiny na roky 2079 _ 2027
12. Rozhodnutí o odměnóch za výkon funkce neuvolněných členů zostupitelstva
7j' Rozpočtový výhled obce na rok 2079 a 2020 a Rozpočet obce na rok 2019
74. Zdměr prodeje čóstípozemku parc. č' 725 v k.ú. Dobřejovice
15. Dodatek ke smlouvě s Frank Bold Advokóti- úpravo sazby
76' Smlouvo o próvním zastoupenĺ
L7. RŮzné

L lnformace o koloudacistavby SOK? 572
ll. Jednacĺřód výborů a komisí
llI. lnformace o dotočních výzvőch v roce 2079
lV. E-mailové schrónky pro členy výborů
V. lnformace o výpodku služby Senior Taxi
Vl' lnformace o nutnosti obsadit pozici úřednice obecního úřadu
Vll. Plón bodů nósledujĺcího jednóní zostupitelstva obce dne 10.7.2019

Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdrŽel se O

Usnesení bvlo schvá leno.

tV. PRoJEDNÁľí sooŮ PRoGRAMU
Bod 1) KontroIa usnesení zápisu č. 2

o Usneseníć,.2o!8lo2/L8
o Usneseníć,.2oL8lo2ĺt9
o Usneseníč,.2oĹ8|o2l2o
o Usneseníć,.2ot8ĺo2|2l

Usnese n í č,. 2ot8 ĺ o2l 242a

Podpis smlouvy na zimní údržbu _ podepsáno
Podpis smluv plyn - podepsáno, odesláno, potvrzeno
Poplatky a jejich uveřejnění - splněno
Rozklikávací rozpočet - vyvěšeno, aktualizace bude probíhat
průběžně
Lokalita z2-5 _ bude řešeno v rámci dnešního jednání

Bod 2} Jednací řád zastupitelstva:
Předsedající informoval zpracování návrhu nového jednacího řádu. Ten vznĺkl úpravou dosavadního se
zapracováním doporučení ze školení. Následně byl návrh rozeslán zastupitelům. Na pracovníschůzce
zastupitelů tI.72. byl na základě připomínek J. Krejčího drobně upraven. V den jednání Zo byly ještě
dořešeny poslední nejasnosti (vypuštěny zmínky o ,,dalším veřejném funkcionáři dle zvláštníh o zákona",
které jsou u nás irelevantní). Jan Krejčí požádal, aby jednací řád byl součástí zápisu zaslaného ověřovatelům
Zastupĺtelstvo souhlasilo, že ověřovatelům budou zaslány i přílohy zápisu k ověření. Předsedající vyzval
k připomínkám k upravenému návrhu a vzhledem k tomu, že připomínky nebyly Vzneseny dal hlasovat
o usnesení:

Návrh usnesení č,. 2ot8 l 03 ĺ 04
Zostupitelstvo schvoluje Jednocí řód Zastupitelstva obce Dobřejovice, který je přílohou č. 2 tohoto zópisu.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.
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Bod 3) Volba redakční rady a stanovení pravidel vydávání Dobřejovického zpravodaje:
Předsedající představĺl návrh nového systému tvorby zpravodaje. V současné době nenívzhledem k tomu,
že dosavadní redakční rada ukončila svou činnost zajištěno jeho vydávání, vyšlo pouze provizorní dvojčíslo
na listopad/prosinec 2018. Je třeba zajistĺt tvorbu Zpravodaje jako jediného tištěného ĺnformačního média
pro občany' Základem návrhu je v souladu s doporučeními organĺzacĺ zabývajícími se místnímĺ médĺi
oddělenífunkce kontrolní (redakční rada dle návrhu složená ze zastupitelů) a výkonné (redakce vedená
šéfredaktorem)' Tomu odpovídá návrh nových ,,Pravidel pro vydávání Zpravodaje", náVrh na zŕízení
Redakční rady a její obsazení zástupci všech tříSdružení nezávislých kandĺdátů (sNK). Cílem je, aby
Zpravodaj byl médĺum ĺnformační, vyvážené a nestranné. Na to reagoval pan Jiří Kappel dotazem, proč na
rozdíl od uvedených doporučení má být Redakční rada složena jen ze zástupců sdružení, a nikoli také
z občanů obce, kteří by v redakční radě měli vždy mít většĺnu. Uvedl také, že v rozporu s doporučenímĺ
starosta navrhuje volbu šéfredaktora zastupĺtelstvem, nĺkoliv redakční radou. Na to bylo Janem Chvátalem
odpovězeno, že návrh na obsazení Redakční rady zastupiteli vychází z navrhovaného počtu 3 členů rady,
kteý byl zvolen vzhledem k velĺkosti naší obce. Nestrannost bude zajĺštěna účastí zástupců všech SNK.
Starosta zopakoval, že Zpravodaj má být informační médium a nemá slouŽit kvyřizováníosobních neshod a
sporů. K osobní diskusĺ slouží pracovníschůzky se zastupiteli a zasedání zastupitelstva. Dále uvedl, že
z pozice zástupce vydavatele cítí osobní odpovědnost za to, aby Zpravodaj plnĺl svůj účel. Na dotaz, zda
oslovĺlis nabídkou za navrhovaných podmínek někoho z obce, např. PíCharvátovou, (k jejíž práci, jakož i
ostatních členů rady, nebyly za 4 roky žádné připomínky), bylo předsedajícím odpovězeno , že paní
Charvátová vyjádřila přání na pozici šéfredaktorky nepokračovat, o případné odměně se ale nebavili. Dále
uvedl, že je nutné vyřešĺt personální a technické zajĺštění tvorby Zpravodaje. Na základě posouzení řady
varĺant navrhl předsedajícíjako externího šéfredaktora (odpovědného redakční radě, nezávĺslého na vedení
obce) Mgr. Mĺlana Hulínského a představĺl návrh na zajištěnítvorby zpravodaje, spolupráce s redaktory,
grafĺkem, korektorem a dalšími. Zároveň představilfĺnanční náročnost tvorby jednoho čísla ve výši cca.
20.000 Kčljedno číslo. Další číslo by mělo mít uzávěrku L3.L.2o]rg a vyjít L.2.lolg'
V diskusi vystoupilĺ pan Jan Krejčí, Jiří Kappel, paní Lĺbuše Charvátová a Anežka Charvátová' Vyjádřili
výhrady k výši nákladů na tvorbu zpravodaje ve srovnání s tím, Že dosud Zpravodaj vznikal na dobrovolné
bázi a Že do budoucí tvorby nejsou zapojeni bývalý členové redakční rady. Další připomínky byly
k šéfredaktorovi, kteni nebydlív Dobřejovicích a není tedy součástí dění, dotaz směřoval i na osobní
propojeníšéfredaktora a starosty (znajíse a v minulosti spolupracovali). Byly Vzneseny obavy o nezávislost,
a vyváženost Zpravodaje v budoucnu' Pan Jiří Kappel vyjádřil obavy z budoucí cenzury. Na tyto obavy
reagovali Pavla Mikušková, Martin Sklenář a Jan Chvátal. V diskusi vystoupil také pan Luboš Sejk. Pan Mĺlan
Hulínský odpověděl na dotaz Jana Krejčího, jak bude z pozice garantovat nestrannost zpravodaje a
představil se a svůj koncept Zpravodaje. Na dotaz pana Jiřího Kappela proč oproti dosud platným Pravidlům
pro vydáváníDobřejovického zpravodaje bude o cenách inzerce a jejím umístěníve Zpravodaji rozhodovat
starosta (resp' starosta Ve spolupráci se šéfredaktorem) oproti dosavadní praxi, kdy o tom rozhodovala
redakční rada a ceník schvalovalo zastupitelstvo, starosta uvedl, že je to z důvodu, že ceny inzerce hlavně
u velkých inzerentů jsou výsledkem jednání a smluv uzavřených vedením obce a to je ĺ vázáno jejím
uveřejňováním. Na závěr předsedající uvedl, že Zpravodaj bude mít 6 měsíční zkušební provoz.

Návrh usnesení č,. 2oĹ8| 03 l 05
Zastupitelstvo schvaluje Pravidlo pro vydóvónĺ Dobřejovického zpravodoje, kteró jsou přítohou č. 3 tohoto zópisu.
Výsledek hlasování: pro 7 proti 1 (Brotánek) zdrŽel se L (Kudláček)
Usnesení bvlo schváleno.

Předsedající přednesl návrh vzešlý ze schůzky zastupitelů, aby zástupcem SNK Dobřejováci v redakční radě
byl lng. Libor Stárek . Dále navrhl, aby se členkou za SNK Moderní Dobřejovice stala Pavla Mĺkušková. Jan
Krejčí navrhljako členku za SNK Za slušné Dobřejovice slečnu Anežku Charvátovou. Na základě toho byl
vysloven souhlas s úpravou usnesenía Pravĺdel tak, že byla vypuštěna věta požadující, aby členové redakční
rady byli pouze zastupĺtelé. Pavla Mikušková dala protĺnávrh na volbu Zbyňka Kudláčka jako člena za SNK Za
slušné Dobřejovice. Předsedající dal následně hlasovat o usneseních:
Návrh usnesení č'. 2oL8 l 03 | 06
Zastupitelstvo zřizuje Redokčnĺ rodu Dobřejovického zprovodaje joko výbor zostupitelstva. Zastupitelstvo
stanovuje počet členťl redakčnĺ rody no 3 s tím, že každé sdružení nezóvistých kondidótťl přĺtomné
v zastupitelstvu mó próvo na jednoho členo v redakčnĺ rodě. Redakční rodo ptnĺ úkoly dle Providel pro
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vydóvónĺ Dobřejovického zpravodaje o dle zodóní Zastupitelstva.
Výsledek hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se 1 (Mikušková)
Usnesení bvlo schváleno'

Návrh usnesení č,. 2oL8 l 03 l 07
zostupitelstvo volí členem Redokčnĺ rady Dobřejovického zprovodaje za SNK Dobřejovóci tng. Liboro Stórka.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Návrh usnesení ć,. 2ot8 ĺ 03 l 08
Zostupitelstvo volĺ členem Redakční rady Dobřejovického zpravodoje zo SNK Moderní Dobřejovice Pavlu
Mikuškovou.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Návrh usnesení č'. 2oL8 ĺ o3l 09
Zostupitelstvo volĺ členem Redakčnĺ rady Dobřejovického zpravodaje za SNK Za slušné Dobřejovice slečnu
Anežku Charvótovou'
Výsledek hlasování: pro 8 proti L (Bezouška) zdrželse 0
Usnesení bvlo schváleno.

Návrh usnesení č,. 2ot8 ĺ 03 l to
Zastupitelstvo volĺ pano Mgr. Milana Hulínského šéfredaktorem Dobřejovického zprovodaje.
Výsledek hlasování: pro 6 proti 1 (Brotánek) zdrź'el se 2 (Krejčí, Kudláček)
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 4) Plán inventur za rok 2018
Zastupitelstvo obce obdrželo návrh plánu ĺnventur za rok 20].8. lnventura bude prováděna na základě
předloŽené směrnice. lnventarĺzace bude provedena u veškerého hmotného a nehmotného majetku, zboŽí,
pohledávek a závazkťl. Zároveň bude provedena inventura příspěvkové organizace obce, a to Mateřské
školy Korálek Dobřejovĺce.

Návrh usnesení ć* 2ot8| o3 | LLz
Zastupitelstvo obce Dobřejovice schvoluje předložený Plđn inventur za rok 2078 a uklódó inventarizočním
komisím postupovat v soulodu s tímto plónem a směrnicí pro provódění inventur.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 5) Vo!ba správce rozpočtu:
V návaznosti na informaci od hlavní účetní, která vykonává funkci správce rozpočtu na základě usnesení
zastupitelstva obce č.2017l27 /o4, Že od L'L'2079 tuto pozĺcĺ zastávat nechce, navrhl předsedající zvolit
novým správcem rozpočtu předsedu Finančního výboru pana Martina Jozu. Pavel Brotánek uvedl, že ve
chvíli, kdy je starosta, předseda finančního výboru a mĺnimálně většina členů FV personálně spojena pouze
s SNK ModerníDobřejovice, není přĺvolbě správce rozpočtu z důvodu zajištěníkontroly nad financemĺ
správné schválit správcem rozpočtu kandidáta MD. K tomuto návrhu v diskusivystoupil pan Jiří Kappel,
s tím, Že kumulaci funkce správce rozpočtu a předsedy fĺnančního výboru považuje za nepřijatelnou.
Předsedající uvedl, že tento postup vychází z metodického pokynu ministerstva vnitra a doporučení
auditora a zároveň připomněl, že stejná praxe již byla v obci před 4lety. Zároveň zdůraznĺl, že dělení
zastupitelů na zástupce politických uskupení nepovažuje za šťastné s ohledem na to, že zastupitelé nejsou
členy politĺckých stran. Po vyjádření předsedajícího doplnĺl pan Pavel Brotánek, že podává protinávrh a
navrhuje sebe na pozici správce rozpočtu. Předsedající dal hlasovat od protinávrhu:

Návrh usnesení č,. 2oL8 l 03 ĺ Ĺ22
Zastupitelstvo obce Dobřejovice volí s platností od 7.7.2019 spróvcem tng. Povla Brotónka.
Výsledek hlasování: pro 4 protĺ 1 (Bezouška) zdržel se 4 (Joza, Sklenář, Mikušková, Stárek)
Usnesení nebvlo schváleno'
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Návrh usnesení č,. 2ot8 l o3 ĺ t3:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice volí s plotností od L.L.2019 Spróvcem rozpočtu předsedu Finančnĺho výboru
p. Martina Jozu.
Výsledek hlasování: pro 6 protĺ 0 zdržel se 3 (Krejčí, Kudláček, Brotánek)
Usnesení bvlo schváleno'

Bod 6) Rozpočtová opatření č.8 a č.9:
Předsedající opětovně před|oŽil rozpočtové opatřeníč'8 s tím, že na mĺnulém zastupĺtelstvu rozporované
částky byly přesunuty do nově navrženého rozpočtové opatření č.9 a lépe vysvětleny V textu. Doplnĺl také
informace o navýšení některých položek RoS ve srovnání s původně projednáVaným stavem (kalendáře,
Dobřejovický zpravodaj, nájemné SD, Senior Taxi.'.). U rozpočtového opatřenívysvětlil, že rozporované
navýšení paragrafu 3399 o 110 000,- Kč vyplývá ze situace, kdy v polovĺně roku 2018 se na základě
doporučení auditora přestaly částky za kulturní akce účtovat na chybný paragraf 342I, ale na správný 3399
V tom ted'chybí peníze na v rozpočtu dříve plánované akce a je třeba do něj přesunout částky z paragrafu
342L. Ten již v roce 20].9 nebude součástí rozpočtu a bude sloučen s paragrafem 3399.
Návrh usnesení ć,. 2ot8 l B l Mz
Zostupitelstvo obce Dobřejovice schvaluje předložené rozpočtové opatřenĺ č.8 a č.9, kteró tvoří přĺtohu
tohoto zópisu.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 7) Pověření pro provádění rozpočtových opatření:
Na základě dosavadní praxe navrhl předsedajícíschválit zplnomocnění pro starostu a místostarostu obce
k provádění rozpočtových opatření u výdajů do 50.000, Kč u jednotlĺvých položek, maximálně 1 x za
kalendářní měsíc, za předpokladu, že tato upravená rozpočtová opatření nepřekročí částku 25O.O00,- Kč za
rok a zároveň nezvýšícelkové schválené výdaje rozpočtu. starosta je povĺnen informovat o provedených
rozpočtových opatřeních na nejbližším zasedání zastupitelstva obce.
Důvodem je především flexibilita vedení obce v naléhavých případech nákupů služeb, materiálu, aby
případně nedocházelo k porušení rozpočtových a účetních pravidel. Předsedající navrhl následující
usnesení.

Návrh usnesení č'. 2ot8| 03| t5:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice zplnomocňuje storostu o mĺstostarostu k provóděnĺ rozpočtových opatření u
výdojil v rozsahu do 50.000,- Kč u jednotlivých potožek maximólně 1x za kotendóřnĺ měsíc, za předpokladu,
že toto rozpočtovó opatřenĺ nepřekročí čóstku 250.000,- Kč za rok a zóroveň nezvýší celkové schvólené
výdoje rozpočtu. o povedených rozpočtových opotřenĺch budou informovat na nejbtižším jednóní
zostupitelstva.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 8) Zajištění svozu odpadů v roce 2019
Místostarosta informoval o dvou větších změnách Ve svozu odpadů V roce 2019. V reakci na neutěšenou
situacĺ u sběrných kontejnerů ].100l na plasty a papír dojde k navýšení četnosti svozu u těchto druhů
odpadů na 2x týdně a mírnému snížení počtu těchto kontejnerů. Následně proběhnou jejich opravy,
vyčištění a polep novými informačnímĺ samolepkami.
Zároveň dojde k prodeji známek na odvoz bioodpadu občanům přímo do pok|adny obce. obec bude mít
tento svoz následně na faktuře od FCC. Poplatek od občanů je shodný s cenou, placenou svozové fĺrmě'
Dosud tento poplatek vybírala úřednĺce paní Prochová přímo pro FCC, mĺmo rozpočet obce.
Není nutná změna smlouvy. Navýšení plateb je součástí návrhu rozpočtu na rok 2O].9. Zastupitelstvo bere
na vědomí.

Bod 9)Změna č.2 Územního ptánu Dobřejovic:
Na základě přijatého usneseníz minulého jednání zastupitelstva obce ć.2oI8/o2/24 by faktĺcky došlo nejen
k zamezení změny využĺtí pozemků z oM a NP na Rl, ale zároveň i k vyřazení žádaných změn vyvolaných ze
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strany pořizovatele' Dle informace od výkonného pořizovatele by mohlo být vnímáno znění přijatého
usnesení, jako nepřípustná ,,ingerence" (zasahování) zastupitelstva, která nenív souladu se zákonem.
Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se stanovĺskem Krajského úřadu Středočeského kraje, odboru
územního plánováníze dne 28'2'2oL8 vedeným pod Č.1. o295Io/zo78/KsUK spis. značka: SZ
oz1'646/2oI8/KSUSK ÚsŘ7sou, jako nadřízeného orgánu v rámci vyhodnocenívýsledků společného jednání.
Předsedající tedy navrhl následující revokaci usnesení.

Návrh usnesení č,. 2o!8 | o3 | L6:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice revokuje usnesenĺ č.2018/02/24 nósledovně:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice na zókladě informace v rómci vyhodnocenĺ výsledků společného jednónĺ
pověřuje p. Libora Stúrka, jako určeného zastupitele, aby při výkonu spolupróce s pořizovotelem dle 950
odst. 7. stovebního zókona nq změně č.2 ÚP Dobřejovic prosazovol nózor vypuštěnífunkčnĺ ptochy BV
(bydlenívenkovské) z lokality Z2-5 o ponechat ptochy oM dte Úe oobře1ovic.
Výsledek hlasování: pro 8 protĺ L (Brotánek) zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 10) Projekt zklidnění dopravy:
Předsedající informoval, že po ustavujícím zasedání nového zastupitelstva konaném dne L.1L'201"9, byl na
základě usnesení aktuální stav projektu ,,Zklidnění dopravy Dobřejovice" projednán s projektantem lng.
Vejražkou a zástupci rsÚS (rrajská správa a údržba sĺlnic). Za účelem získánírelevantních odborných
ĺnformací pro rozhodovánízastupĺtelů byl dále osloven proděkan Dopravnífakulty lng' Kumpošt. Byl
rámcově představen plánovaný projekt a jeho finanční náročnost (z celkové ceny cca 14 milionů Kč by obec
platĺla cca. 3,9 mil Kč), dosud bylo za projekt zaplaceno přĺblĺžně 450 tisíc Kč. Předsedající dále informoval,
že v současnostĺ probíhá výběrové řízení na zhotovitele, otevíráníobálek bylo pozdrženo a čeká se na
rozhodnutízastupĺtelstva' Drobné úpravy projektu jsou ještě možné, ale jedĺný objekt, kteý nelze vyjmout
je okružní křižovatka' Je hlavním prvkem dotace, kterou chce KSÚS získat a navíc nejdražším objektem' Bez
okružní křižovatky se dostane projekt Zklidnění pod limit rsÚS a nebudou jej řešit. Seznámĺl se stanovĺskem
KsÚs, žádajícím aby zastupitelstvo zaujalo 1'3'L2. své stanovĺsko k projektu. Předsedajícítaké uvedl na
základě jednáníse zástupcĺ KsÚS, že případné negativní stanovisko nebude mít pro obec ve vztahu ke KSÚS
či Středočeskému kraji negatĺVní vliv. V dĺskusi vystoupil pan Sejk s dotazem, jak je řešena otázka
bezpečnosti provozu v projektu (zvláště na Čestlické) a jak bude řešena v případě negatĺvního stanoviska.
Předsedající informoval o záměru vyuŽít části projektové dokumentace a zajistit realizacĺ vybraných
stavebních objektů. Jan Krejčí podrobně seznámil s jednotlivými plánovanými stavebnímĺ objekty, s tím, jak
jsou jejĺch pozĺtĺva a negativa popĺsována v důvodové zprávě a jak se k jednotlivým bodům důvodové zprávy
následně vyjádřĺl projektant, který je dle názoru p. Krejčího ve většině odmítl, nebo je vysvětlil. Dále Jan
Krejčí konstatoval, že většina v důvodové zprávě uvedených negativ je nepravdivá a citoval ĺ závěr
vyhodnocení proděkana Dopravní fakulty lng. Kumpošta, kde je uvedeno: "Kapacita křižovatky je tak Ve
všech případech vyhovujícís dostatečnou rezervou kapacity." K tomu Jan Chvátal dodal, že tento výsledek
je jen částícitovaného posudku - výpočtu, lng. Kumpošt v něm vyslovuje řadu možných neznámých a rizik
(ve výpočtu nezohledněné ĺntenzity ve špĺčkových hodinách, vlĺv pěší dopravy na kapacitu křĺžovatky,
umístěnízastávky na Košumberku apod.). Jan Krejčídále vyjádřil přesvědčení,žekdyž se v průběhu
projednávání dokumentace k řešenívyjádřĺli kladně čtyři odborníci, je správné a mělo by se realĺzovat.
Kapacita okružní křĺžovatky vychází dle výpočtů dostatečná' Na dotaz p. Mikuškové , zda oslovil p.Krejčí
nezávislého odborníka, odpověděl p. Krejčí, že ne. V diskusi dále vystoupili lng. Libor Stárek (estetická
stránka navrhovaného řešení). Pan LubošSejkvznesldotaz, jak jsouv projektu řešena problémová místa na
Čestlické ve směru od Čestlic. Jan Chvátal uved|, že až po přechod u FK s výjimkou diskutabĺlního doplnění
obrubníků v nejužším místě nejsou v projektu řešena., Pan Jĺří Kappel rozporoval názor, že projekt byl
prosazován proti vůli občanů a uvedl, že proběhla dvě veřejná projednání, navíc neproběhl žádný průzkum,
ze kterého by vyplývalo, zda je většina pro anebo proti navrhovanému řešení. Uvedl, že zbrzděníči
zastavení dopravy je žádoucí- auta by začala Dobřejovice objíždět. Upozornil na, podle něj, omezené
možnosti využít a realizovat jen části projektu. V diskusi dále vystoupili pan Michael Havránek a paní Pavla
Mĺkušková. Předsedajícíshrnul dvě možnosti dalšího postupu - přejít bod bez usnesení a pokračovat
v realizacĺprojektu, nebo jednat podle návrhu následujícího usnesenío kterém dal po přečteníhlasovat.
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Návrh usnesení č,. 2ot8| 03 l t7
Zastupitelstvo obce rozhodlo o ukončenĺ projektu ,,Zklidnění dopravy _ Dobřejovice", v předloženém řešení.
Zastupitelstvo dóle uklódú starostovi :

- informovat o tomto rozhodnutí projektanto, KSÚS a Středočeský kraj,
- pracovat na zĺskúní dotacĺ no reqlizaci vybraných naplónovaných stavebních objektťl,
- připravit nový núvrh doprovnĺch opatření v celé obci, které by vedly ke zvětšenĺ bezpečnosti dopravy,

k jejímu zklidněnĺ (zpomalení) o k omezovóní tranzitnĺ doprovy a to včetně nóvrhťl na financovóní
těchto opotřenĺ.

Výsledek hlasování: pro 6 proti 3 (Krejčí, Kudláček, Brotánek) zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 11) Smlouva o dodávkách elektřiny na roky 2oL9 - 2o2l:
Místostarosta představil návrh cenové optimalĺzace dodávek elektřiny pro obec. Vzhledem k rostoucíceně
elektřiny na burze a předpokladu pokračovánítohoto trendu byla poptávána dodávka na dobu určitou a to
mĺnimálně na 2 roky. Dále bylo zjĺštěno, že spotřeba elektrické energie pro veřejné osvětlení(okolo 70
MWh elektrĺcké energie ročně) je za nejasných podmínek dodávána firmou spravující veřejné osvětlení
(osvětleníTýnec). Na základě jednání s vedením firmy byly dodány dvě varĺanty správy veřejného osvětlení
z jejich strany V roce 2019: s dodávkou elektřĺny a bez ní. Hlavně díky ĺnstitutu ,,přiměřeného" zisku ve
smlouvě se společnosti osvětleníTýnec se ukázalo, že varĺanta změny dodavatele el. energie je cca o
64.000 Kč ročně výhodnější. Proto doporučil uzavřít smlouvu o dodávkách e|ektřiny pro všechny objekty
obce včetně veřejného osvětlenís dodavatelem lnnogy dle proběhlého poptávkového řízení. Cenová
nabídka této společnosti umožní nejvyšší celkové úspory.

Návrh usnesení 2oL8lo3l t8:
Zastupitelstvo souhlosí s nobídkou společnosti ,,lnnogy Energie, s.r.o." ze dne 26.77. no dodóvku elektřiny na
obecním úřadu, ve spolkovém domě o pro veřejné osvětlenĺ. Zastupitelstvo pověřuje starostu:

- podpisem smluv o sdružených dodóvkóch elektřiny dle výše uvedené nabĺdky,
- ukončení stóvajícĺch smluvních vztahťl s dodavoteli elektřiny tak, oby došlo k co nejrychlejšímu

přechodu k novému dodavateli bez sonkcĺ ze strony původního dodavqtele.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 12) Rozhodnutí o odměnách za v'ýkon funkce neuvo|něných členů zastupitelstva:
Nařízením vlády 202/2018 ze dne 4. září2oL8 byly aktualizovány odměny za výkon funkce členům
zastupitelstva s účinnostíod 1.1.2019. Tímto nařízením je od tohoto data určena odměna pro uvolněného
starostu ve výši 54.715 Kč hrubého a pro uvolněného místostarostu ve výšĺ 48.L49 Kč hrubého.
Zároveň nařízení zvedá maximální částky odměny neuvolněným členům zastupitelstva. odměny
neuvolněným zastupĺtelům schvaluje zastupitelstvo' Navrhujeme tedy navýšeníodměn neuvolněným
zastupitelům na novelizovaným na řízením uvedenou nejvyšší možnou částku.

Návrh usnesení č'. 2oL8 l 03 l t9z
Zastupitelstvo obce Dobřejovice no zókladě zókono č.99/2017 o nařízenívlódy č' 318/2017 Sb., o odměnóch
zovýkonfunkcečlenůmzastupitelstev,vplatnémznění avsouladus572,974a584odst.2pĺsm.n)
zókono o obcích schvoluje odměny zo výkon funkce neuvolněným členťlm zastupitelstva obce a to ve výši:

Neuvolněný starosta obce 32.829 Kč
Neuvolněný místostarosta obce 29'546 Kč
Člen zastupitelstva obce 7.647 Kč
Člen výboru, nebo komise 2.736 Kč
Předseda výboru nebo komise 3.283 Kč
V přípodě souběhu výkonu několika funkcí se odměna neuvolněnému členovi zostupitelstva obce poskytne
pouze za výkon funkce, zo niž podle rozhodnutí zostupitelstvo nóleží nejvyšší odměna. odměno bude
poskytovóno ode dne 1.7.2019 o v přĺpodě zostupitele nově zvoleného do funkce, nebo vzniku mondótu ode
dne jeho jmenovónĺ.
Výsledek hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se 1 (Stárek)

Usnesení bvlo schváleno.



Bod 13) Rozpočtový vlýhled obce na rok 2019 a2o2o a Rozpočet obce na rok 2019
Předsedající informoval, že vzhledem k zákonné povĺnnosti zveřejnĺt návrh rozpočtu na úřední desce
minimálně 15 dní před projednáváním byl tento návrh zveřejněn 27'It.2018 tak, aby bylo umožněno
včasné schválení obou dokumentů' Zároveň byli s návrhem rozpočtu včetně podrobných podkladů
sezná meni zastupĺtelé.
Místostarosta seznámil s tím, že byly doručeny tyto návrhy na změny oproti zveřejněnému Návrhu rozpočtu
na rok 2019:

Příimy:
o 3723 - snížení příjmů o ].53.000 Kč (příspěvek EKo-KoM - přesun do nového paragrafu 3725)
o 3723 - navýšení příjmů o 70.000 Kč (platba od občanů _ popelnice Bioodpad - dosud bylo mimo

rozpočet obce)
o 3725 - navýšení příjmů o 153.000 Kč (nový paragraf pro správné účtování příspěvku EKo-KoM -

přesun z paragrafu 37 23)
Výdaje:

o 3399 - navýšení výdajů o 35.000 Kč - kalendáře na rok 2020,v návrhu rozpočtu nebyly
o 3723 - navýšení výdajů o 70.000 Kč (platba svozové fĺrmě za odvoz popelnic Bĺoodpad _ dosud šlo

mimo rozpočet obce)
V průběhu dĺskuse, ve které vystoupil se svými dotazy lng' Pavel Brotánek a pan Kappel bylo odpovězeno na
vznesené dotazy a byly doplněny následující návrhy na změny:
Příjmy:

o položka I21'I _ navýšení příjmů o 700.000 Kč - navýšení DPH v reakci na příjem z této daně V roce
2018

o 23Lo - navýšení příjmů o 82.000 Kč - dorovnání nájmu vodovodu v souladu se smlouvou a stavem
v r.2018

o 2327 - navýšení příjmů o 120.000 Kč - dorovnání nájmu kanalizace a čov v souladu se smlouvou a
stavem v r. 2018

Výdaje:
o 3729 - navýšenívýdajů o 40.000 Kč - dle stávajících nákladů na sběrný dvůr

Tyto změny byly zapracovány i do rozpočtového výhledu na rok 2019. U rozpočtového výhledu na rok 2020
byly navýšeny přĺmy z DPH na 6.500.000 Kč. Následně dal předsedající hlasovat o usneseních:
Návrh usnesení č. 2ot8| o3 l 20:
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtový výhled obce na roky 2019 o 2020 po úprovóch provedených při
projednóvóní, který je přílohou č.6 zópisu. Zostupitelstvo uklódó starostovi schvólený rozpočtový výhted
zveřejnit no úřední desce a elektronické desce umožňujícĺvzdólený přĺstup
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Návrh usnesení ć'. 2ot8| 03 | 2í-:
Zostupitelstvo schvaluje rozpočet no rok 2079 po úpravóch provedených při projednóvóní ve výši:

přĺjmovó část: 17.596.900 Kč
výdojovó čóst: 75.725.250 Kč
rozdíl- přebytek: 2.471'650 Kč

Rozpočet ve schvólené podobě je přílohou č. 7 tohoto zópisu. Zastupitelstvo uklódó storostovi schvótený
rozpočet zveřejnit na úřední desce a elektronické desce umožňujícívzdótený přístup.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdrželse 0
Usnesení bvlo schvá leno.

Bod 14) Záměr prodeje částí pozemku parc. č,.725 v k.ú. Dobřejovice
Předsedající informovalo tom, že částĺ obecního pozemku parc.č. 725 v k.ú. Dobřejovice leží uvnitř 2. částĺ
lokalĺty,,Nad Pražskou cestou". Společnost oPTReal v současnosti dokončuje odkup pozemků v této lokalitě
od Arcibiskupství pražského a má zájem o získání těch částí pozemku 725,kteréjsou částí budoucích
stavebních parcel či parcel zeleně tak, aby při prodeji konečnému zákazníkovi figurovaljen jeden majitel.
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Zveřejněnízáměru je první krok v následných jednáních, kteni obec nezavazuje k ničemu, ani k nutnosti
prodeje' Veškeré návrhy na smlouvy, které případně vzejdou z jednání budou projednávány a schvalovány
zastupĺtelstvem. V dĺskusi vystoupĺlĺ pan Jiří Kappel a Jan Krejčí. Uvedĺĺ, že nevidídůvod proč, přĺ stálém
růstu cen pozemků, dávatjej do prodeje nyní. Poukázali na nízkou navrhovanou cenu, a proč prodávat
optrealu, dokud dosud nenískutečným majitelem okolních pozemků' Kromě toho již ].0 let neníoptreal
schopen dokončit komunikaci od kaštanu ke Košumberku. Současně p' Kappel přĺpomněl předvolební slib
Moderních Dobřejovic, Že zamezí odprodeji obecního majetku' Předsedající zopakoval, že zveřejnění
záměru je pouze prvním krokem a nezavazuje obec prodat pozemky' Součástí jednání s oPTRealem budou
logicky ijeho dosud nesplněné závazky. Poté dal předsedajícíhlasovat.

Návrh usnesení č,. 2ot8/ 03 | 22:
Zastupitelstvo souhlasĺ se zóměrem prodeje čóstí pozemku parc. č. 725 o celkové výměře 3143 m2 dle
plónku, který je přílohou tohoto zápisu a uklódó starostovi zveřejnit zóměr prodeje těchto čóstĺ pozemku dte
přĺlohy č.8 zópisu no úřední desce.
Výsledek hlasování: pro 8 protĺ ]. (Kudláček) zdrželse 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 15) Dodatek ke smlouvě s Frank BoId Advokáti- úprava sazby:
Předsedajícíseznámil s poŽadavkem společnostĺ Frank Bold Advokátĺ, kteří zastupují obec ve sporu s obcí
Čestlĺce se žádostí na navýšení hodinové sazby z 1.7oo Kč na ]..900 Kč a citoval dodatek ke smlouvě. Pavel
Brotánek upozornil na nejasnost, zda nejmenšífakturovaná částka bude L0 minut jako v původní smlouvě či
1 hodina. starosta zjistído dalšího zastupitelstva a předloží Dodatek ke smlouvě znovu.

Bod 16) Smlouva o právním zastoupení:
Předsedající seznámil s návrhem smlouvy o právním zastupování s advokátní kanceláří JAROŠ & VÁVRA.
Tato AK již pro obec zpracovávala reakce ve věcĺ ,,betonárna". Ve stejné věci je nadále třeba konzultace a
práce poučené advokátní kanceláře. Na kancelář se dle této smlouvy bude obec moci obrátit ivjiných
věcech' Hodinová sazba je 1500 Kč.

Návrh usnesení č,. 2ot8 | 03 | 23:
Zastupitelstvo souhlasí s uzavřením smlouvy o právním zastoupení s advokátní kanceláří JARoŠ & VÁVRA.
Výsledek hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0
Usnesení bvlo schváleno.

Bod 17) Různé:
t. lnformace o kolaudaci stavby SOKP 512

Dne 6.12.2018 proběhlo jednání o pražském okruhu - kolaudace soKP 512 bohužel
proběhla, s výjĺmkou povĺnnosti 7 za 2 roky provádět měření hladiny hluku. Případné
překročení lĺmitů ale bude těžko vymahatelné. Nařízení vlády o investici 1,4 mld. Kč do
protĺhlukových opatření má díky délce stavebních řízení dobu realizace okolo ].4 let a
nejistý výsledek.
Jednací řád v'ýborů a komisí
Předsedající informoval, že je možné přijmout jednací řád výborů či komisí. Předsedům
bude zaslán Vzor a bude na nich, zda se rozhodnou jednací řád upravit a použít.
lnformace o dotačních v'ýzvách v roce 2019
Předsedající ĺnformovalo tom, že28.Ż. bude uzávěrka výzvy MMR- budeme žádat o jiŽ
jednou podanou žádost o dokončení povrchu části ulice Příčná (žádost již byla zpracována
v minulosti, spo|ečností Accon bude zdarma podána znovu), zároveň je záměr projektově
připravit i rekonstrukci ulice K Lesíku a žádat o dotaci i na ni. V listopadu 2019 bude využito
grantové výzvy s projektem rozšířeníchodníku na Čestlické od ulice Slepá až k přechodu u
rohu fotbalového hřiště včetně osazenítohoto přechodu tlačítkovým semaforem. Pracuje
se na projektové dokumentaci a majetkových poměrech. Zvažuje se, zda lze realizovat
přesun sloupů el. vedeníjiž v předstĺhu v průběhu roku 2019.
E-mailové schránky pro členy v'ýborů
Pavel Brotánek navrhl zřídĺt obecní emailové schránky ve tvaru příjmení@dobrejovĺce.cz
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členům kontrolního výboru. Návrh odůvodnil velĺce pravděpodobným zasíláním podkladů a
dokumentů stejného charakteru zabezpečení jako je zasíláno zastupitelům. Proto navrhl
zŕízení těchto schránek ĺ členům výborů z důvodu GDPR. Schránky využijí i členové
finančního výboru. Na základě dohody s místostarostou, Že schránky budou zŕízeny bez
nutnosti přijímání usnesení, usnesení navrhováno nebylo.

V. lnformace o v'ýpadku služby Senior Taxi
Pavel Brotánek informoval o problému nefunkčnosti služby Senĺor Taxi na základě
ĺnformace od seniorky Dobřejovic. Dne 21'.Lt.Ż018 objednávala seniorka na obci přĺstavení
Vozu na pondělí 26'1'1'.20L8. Následně seniorce volali z dĺspečinku, že se omlouvají ale že
nemají volnou kapacitu. Jelikož se seniorka mohla dostavit k lékaři do středy 28.LL.2o78
sdělila, že by bylo možné provést odvoz iv úterý 27.LL, nebo ve středu 28.LL' Po kontrole
volné kapacĺty bylo dispečĺnkem sděleno, že se omlouvají, ale bohužel mají plno i tyto dny. l

když lze dle smlouvy objednávat tuto službu 24hodin předem, nebyla volná kapacita ani
pátý, šestý a sedmý den po objednání' Tuto ĺnformaci předal p.Brotánek zastupitelům,
načež starosta po urgenci odvoz zajistĺl. Zároveň se fĺrma Pohoda transport s'r.o. se
vyjádřila, že seniorce vůbec 2]'.1]. nevolalĺ a že si v podstatě vše vymyslela. Na základě
tohoto zajistil p.Brotánek výpis příchozích hovorů od seniorky, ze kterého je zřejmé, že
firma lhala a seniorce 2I.IL.2}I8 volala' P.Brotánek na základě tohoto zažádal starostu o
zajištění stanoviska firmy Pohoda Transport s.r'o k tomuto problému a zároveň požádal o
sděleníopatření, aby se toto již do budoucna neopakovalo.
Starosta ĺnformoval, Že v den oznámení stížnostĺ byl kontaktován dĺspečink Pohoda
Transport a bylo mu potvrzeno přijetí objednávky a její zavedení do systému' Nově byla
zavedena taková opatření, aby jiź podobná situace nemohla nastat. Veškeré objednávky
Senior taxĺjsou v kopii posílány na jeho e-mail, dispečerka má za povinnost kdykoli nemůže
komukoli z Dobřejovic zajĺstit požadovaný odvoz, ihned volat starostovĺ na mobĺl a
informovat ho' SluŽbu vyuŽívá stále více občanů a až na tuto jednu výjimku jsou se sluŽbou
spokojenĺ. Zároveň informoval, že provozovatel služby hledá řidiče z našeho regionu,
ideálně invalidního důchodce s tím, že je ochotna nakoupĺt a poskytnout i vůz, který by byl
přímo v Dobřejovicích.

Vl. lnformace o nutnostiobsadit pozici úřednice obecního úřadu
Předsedající sdělil, Že v den zastupitelstva obdržel od úřednĺce obce, paní Prochové,
výpověd' z pracovního poměru obec bude tedy nejpozději s termínem nástupu L.3.2019
hledat novou úřednici čĺ úředníka. Hned 15.12. bude vyvěšeno vyhlášení výběrového řízení'

Vll. Plán bodů násIedujícího jednání zastupitelstva obce dne 10.1.2019
1'' Kontrola usnesení
2. Prodej/směna částípozemku parc. číslo 725
3' Smlouva o spolupráci se společnostíoPTReal
4. Schválení závěrky a závěrečného účtu Mš Korálek za rok 20].8
5. Smlouva o reklamě Alĺmpex na rok 20].9
6. Dodatek ke smlouvě s Frank Bold Advokáti- úprava sazby

DaIší
Pavla Mikušková připomněla zastupitelům probíhající hlasovánío termínu prohlídky obce a
poprosila o,,zaklikání" možných termínů
Pavla Mĺkušková za kulturníkomisĺ poděkovala všem, kdo se podíleli na úspěšných akcích
Rozsvěcení stromečku a Setkání seniorů
Paní Libuše Charvátová předala obci certĺfikáty za účast na rekordu v počtu vyvěšených
vlajek, z akce Run and Help a Krabice pro ježíška. Certĺfikáty budou zveřejněny na obecním
webu a facebooku.
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V. soUHRN pŘllłľýcĺ usĺueseĺví zE DNE tg.Ĺ2.2ot8
Usnesení č,. 2oL8 l 03 ĺ oĹ.
Zastupitelstvo obce Dobřejovice určuje zapisovatelem jednónĺ zastupitelstva obce Dobřejovice tng. Jano
Chvdtala.

Usnesení č,. 2oL8 ĺ o3 ĺ 02:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice určuje ověřovateli zópisu z jednóní zastupitelstva obce Dobřejovice Jana
Krejčího a Pavlu Mikuškovou.

Usnesen í č,. 2ot8 l 03 l 03:
Zostupitelstvo obce Dobřejovice schvaluje nósledujĺcĺ progrdm 3. řódného zasedóní:

7. Kontrolo usnesenĺ zópisu č.2
2. Jednocí řód zastupitelstvo
3' Volba redakční rady a stanovenĺ pravidel vydóvóní Dobřejovického zpravodaje
4. Plón inventur za rok 2018
5. Volba spróvce rozpočtu
6. Rozpočtovő opatření č.8 a č.9
7. Pověření pro provódění rozpočtových opotření
8. Zajištění svozu odpadů v roce 2079
9. Změno č.2 Územnĺho plónu Dobřejovic
70. Projekt zklidnění dopravy
77. Smlouvo o dodóvkóch elektřiny na roky 20L9 - 2021
72. Rozhodnutí o odměnóch za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstvo
7j. Rozpočtový výhled obce no rok 2079 a 2020 o Rozpočet obce no rok 2079
74. Zóměr prodeje čóstípozemku parc. č.725 v k'(l. Dobřejovice
75. Dodatek ke smlouvě s Frank Bold Advokóti_ úprava sazby
16. Smlouvo o próvním zastoupenĺ
77. Rťlzné

l. lnformace o kolaudocistavby SOK7 572
ll. Jednocí řúd výborů a komisĺ
lll. lnformace o dotačních výzvóch v roce 2079
lV. E-mailové schrónky pro členy výborů
V' lnformace o výpodku služby Senior Taxi
Vl. lnformace o nutnosti obsadit pozici úřednice obecního úřodu
Vll. Plón bodťl nósledujĺcího jednóní zastupitelstva obce dne 10.7.2079

Usnesení č,. 2ot8l 03 | 04
Zastupitelstvo schvoluje Jednací řód Zostupitelstva obce Dobřejovice, který je přĺlohou č. 2 tohoto zópisu.
Usnesení č,. 2oL8 ĺ 03 | 05
Zastupitelstvo schvaluje Pravidla pro vydóvóní Dobřejovického zprovodoje, kteró jsou přílohou č. 3 tohoto zópisu.

Usnesení č'. 2oL8l 03 | 06
Zastupitelstvo zřizuje Redakční radu Dobřejovického zpravodaje jako výbor zastupitelstvo. Zastupitelstvo
stonovuje počet členů redakčnĺ rady na 3 s tím, že každé sdružení nezávislých kandidótil přítomné
v zastupitelstvu mó próvo na jednoho člena v redokční radě. Redakční roda plní ťlkoty dte Pravidel pro
vydóvóní Dobřejovického zpravodoje a dle zodóní Zostupitelstva.
Usnesení č'. 2oL8 l o3l 07
Zastupitelstvo volí členem Redokční rady Dobřejovického zpravodoje za SNK Dobřejovóci lng. Libora Stórka.
U snese n í č,. 2ot8 l 03 ĺ 08
Zastupitelstvo volí členem Redakční rady Dobřejovického zprovodoje za SNK Modernĺ Dobřejovice Pavlu
Mikuškovou.

Usnesen í č'. 2ot8 | 03 ĺ 09
Zastupitelstvo volĺ členem Redokčnĺ rady Dobřejovického zpravodoje zo SNK Zą stušné Dobřejovice slečnu
Anežku Chorvótovou.
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Usnesení č,. 20t8 l 03 l to
Zastupitelstvo volí pona Mgr. Milona Hulĺnského šéfredaktorem Dobřejovického zpravodaje.

Usnesení č,. 2ot8ĺ 03 l tí-:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice schvoluje předložený Plón inventur za rok 2078 a uklódó inventorizočním
komisĺm postupovat v souladu s tímto plónem a směrnicí pro provódění inventur.

Usnesení č,. 2oL8 l 03 ĺ L3:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice volí s platnostĺ od 7.1.201'9 Sprúvcem rozpočtu předsedu Finančního výboru
p. Martina Jozu.
Usnesení č,.zot8ĺ0ts.l!4z
Zastupitelstvo obce Dobřejovice schvaluje předložené rozpočtové opotření č.8 a č.9, kteró tvoří přílohu
tohoto zópisu.

Usnesení č,. 2oL8 l 03 l L5:
Zostupitelstvo obce Dobřejovice zplnomocňuje storostu a místostarostu k provóděnĺ rozpočtových opatření u
výdajťl v rozsohu do 50.000,- Kč u jednotlivých položek maximőlně Lx za katendóřní měsĺc, zo předpokladu,
že tato rozpočtovó opatření nepřekročĺ čóstku 250.000,- Kč zo rok a zóroveň nezvýší cetkové schvőlené
výdaje rozpočtu. o povedených rozpočtových opotřeních budou informovat no nejbtižším jedndní
zastupitelstva.
Usnesen í č,. 2ot8 | 03 l !6z
Zastupitelstvo obce Dobřejovice revokuje usnesení č.2018/02/24 nósledovně:
Zastupitelstvo obce Dobřejovice na zóklodě informoce v rómci vyhodnocenĺ výsledků společného jednóní
pověřuje p' Libora Stórka, joko určeného zastupitele, aby při výkonu spolupróce s pořizovatetem dle 550
odst. 7. stovebního zókono na změně č.2 ÚP Dobřejovic prosazoval nózor vypuštění funkční plochy BV
(bydlenívenkovské) z lokolity Z2-5 o ponechot plochy oM dte Úe oobře1ovic.

Usnese n í ć'. 2ot8 ĺ 03 l t7
Zostupitelstvo obce rozhodlo o ukončení projektu ,,Zklidnění dopravy _ Dobřejovice", v předloženém řešení.
Zastupitelstvo dóle uklódó starostovi:

- informovat o tomto rozhodnutí projektanto, KSÚS o Středočeský kraj,
- procovat na zĺskónĺ dotacĺ na realizaci vybraných naplónovoných stavebnĺch objektťl,
- připravit nový núvrh dopravních opatření v celé obci, které by vedly ke zvětšení bezpečnosti

dopravy, k jejímu zklidnění (zpomolenĺ) a k omezovónĺtranzitní dopravy a to včetně nóvrhťl
na financovónĺ těchto opatření.

Usnesení č. 2oĹ8 | 03 l t8.
Zastupitelstvo souhlosĺ s nabĺdkou společnosti ,,lnnogy Energie, s.r.o." ze dne 26.71. na dodóvku elektřiny no
obecním úřadu, ve spolkovém domě a pro veřejné osvětlenĺ. Zastupitelstvo pověřuje starostu:

- podpisem smluv o sdružených dodóvkóch elektřiny dle výše uvedené nobídky,
- ukončení stóvajících smluvních vztohťl s dodovateli elektřiny tok, aby došlo k co nejrychtejšímu

přechodu k novému dodovoteli bez sankcĺ ze strany pťlvodního dodovatele.
Usnesení ć,. 2oĹ8 ĺ 03 l t9z
Zastupitelstvo obce Dobřejovice na zókladě zókona č.99/201-7 a nařízenívlódy č. 318/2017 Sb, o odměnóch
zavýkonfunkcečlenůmzostupitelstev,vplotnémznění ovsouladus572,574a584odst.2písm.n)
zákona o obcĺch schvoluje odměny za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstvo obce a to ve výši:
NeuvolněnÝ starosta obce 32.829 Kč
NeuvolněnÝ místostarosta obce 29.546 Kč
Člen zostupitelstvo obce 1.641 Kč
Člen výboru, nebo komise 2.7j6 Kč
Předsedo výboru nebo komise 3.283 Kč
V případě souběhu výkonu několika funkcĺ se odměna neuvolněnému členovi zostupitelstvo obce poskytne
pouze za výkon funkce, zo niž podle rozhodnutí zostupitelstva nóležĺ nejvyšší odměno. odměno bude
poskytovóno ode dne 1.7'2079 a v přĺpodě zastupitele nově zvoleného do funkce, nebo vzniku mandótu ode
dne jeho jmenovóní'

Usnesen í ć'. 2oĹ8 | o3 | 2o:
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtový výhled obce no roky 2079 a 2020 po (lpravóch provedených při
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projednóvónĺ, který je přĺlohou č'6 zópisu. Zostupitelstvo uklódó starostovi schvólený rozpočtový výhted
zveřejnit no úřední desce a elektronické desce umožňujĺcívzdótený přístup
Usnesení č,. 20t8 l o3 l 2L:
Zastupitelstvo schvaluje rozpočet na rok 20L9 po úpravóch provedených při projednóvóní ve výši:

přĺjmovú čóst: 17.596.900 Kč
výdajovó čóst: 75.125.250 Kč
rozdíl_ přebytek: 2.477.650 Kč

Rozpočet ve schvólené podobě je přílohou č. 7 tohoto zópisu. Zostupitelstvo uktódó storostovi schvólený
rozpočet zveřejnit na úřední desce a elektronické desce umožňující vzdótený přĺstup.

Usnese n í č,. 2ot8 ĺ o3 l 22:
Zostupitelstvo souhlasĺ se zóměrem prodeje čóstĺ pozemku parc. č. 725 o celkové výměře 3743 m2 dte
plónku, který je přílohou tohoto zópisu o uklódó starostovi zveřejnit zóměr prodeje těchto čóstí pozemku dte
přílohy č'8 zópisu na úřední desce.

Usnesení č,. 2oL8 | 03 | 23z
Zostupitelstvo souhlasí s uzavřením smlouvy o právním zastoupení s advokátní kanceláří JARoŠ & VÁVRA.

V. zÁVĚR

Zasedá n í zastupitelstva obce u ko nčĺl předsedajíc i v 22:02

Přílohy zápisu:
L) Prezenční listina
2) Jednací řád Zastupĺtelstva obce Dobřejovice
3) Pravidla pro vydávání Dobřejovického zpravodaje
4) Rozpočtová opatření č.8 a č'9
5) Tabulka odměn zastupitelům dle nařízení vlády
6) Rozpočtový výhled obce na rok 2019 a2o2o
7) Rozpočet obce na rok 2019
8) Záměr prodeje částípozemku parc' č.'725 v k.ú. Dobřejovice

Zápis byl vyhotoven dne 20.12.20].8

Zapisovatel: lng. jan Chvátal

ověřovatelé: Jan Krejčí dne 20.L2.ŻoL8

Pavla Mikušková

Starosta: Martin Sklenář

Vyvěšeno dne 20.12'2018

,,/
dne 20.12.2018

.". dne 20.12.2018

Sejmuto dne
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